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Dnr. KS-2019-0013-042  § 26 

 

LÖPANDE UPPFÖLJNING BUDGET 2019 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Informationen noteras. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 

Uppföljning per sista mars redovisas. Totalen visar ett mindre 

överskott på 300 tkr för kommunen.  

Inom teknik-och serviceenheten visas ett litet underskott som 

förklaras av högre fastighetskostnader. 

Skolan har ett större överskott men då har inte kostnaderna för 

interkommunala avgifter inkommit. Inom grundskolan är 

personalkostnaderna högre än budget. 

Sociala verksamheterna har ett större underskott. Det beror bland 

annat på ej budgeterade kostnader för bemanningssjuksköterskor och 

socionomer. Personalbudgeten har ett underskott men det har 

minskat jämfört med årets första månader. 
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Dnr. KS-2019-0103-055  § 27 

UPPHANDLING AV KOLLEKTIVTRAFIK 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Allmänna utskottet ställer sig bakom inriktningsförslag på underlag 
för upphandling av kollektivtrafik för Dorotea kommun med 
trafikstart 2021.  
 
Greger Lindqvist och kommande näringslivsutvecklare utses att delta 
i Länstrafikens upphandlingsförfarande. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Dorotea kommuns nuvarande trafikavtal avseende kollektivtrafik tar 
slut sista december 2020. Ny trafik med start 1 januari 2021 ska 
upphandlas. Länstrafiken sköter upphandling utifrån beställning från 
kommunen. Förslaget som presenteras allmänna utskottet innebär i 
stora drag att kommunen har två inomkommunala linjer. Den ena går 
tur och retur Dorotea Borgafjäll. Den andra går tur och retur Dorotea 
Svanabyn. Linjerna ska ha möjlighet till godstransporter på vissa turer.  

Övriga byaområden, med Risbäcks fjällskola inräknad, täcks upp av 
skolskjuts och ringbilar.  

Upphandling av skolskjuts sköter kommunen själv via Arvidsjaurs 
kommun och den gemensamma upphandlingstjänsten. Upphandling 
av ringbilstrafik sköts av Region Västerbotten. 

BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 190321 med förslag underlag för Länstrafikens 
upphandling av kollektivtrafik för Dorotea kommun 2021-2030. 
Agenda inför upphandling, PP. 

BEDÖMNING 
Utifrån tidigare års erfarenhet bedöms antalet linjer gå att minimera 
till två. De förslagna linjerna täcker stor del av kommunen. Övriga 
områden ges möjlighet till kollektivtrafik via ringbil. Transporten av 
elever från de mindre byaområdena behöver vara mer flexibel än 
linjestyrd trafik. Därför förespråkas ren skolskjuts inom de områdena. 
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Dnr. KS-2019-0050-002  § 28 

 

REVIDERAD DELEGATIONSORDNING FÖR 

ARBETSMILJÖUPPGIFTER 

 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen föreslås besluta att reviderad delegationsordning 

för arbetsmiljöuppgifter antas. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Som arbetsgivare är ett av våra mest centrala ansvarsområden att se 
till att organisationen har en god arbetsmiljö. 
 
Nuvarande delegationsordning för arbetsmiljöuppgifter fastställdes av 
kommunstyrelsen 2016-06-07 § 53. Därefter har 
organisationsförändringar genomförts inom politik, vård- och 
stödverksamheterna, skolverksamheterna och kommunstyrelsens 
övergripande verksamheter. Delegationsordning för 
arbetsmiljöuppgifter har reviderats med anledning av detta. 
 
BESLUTSUNDERLAG 

Delegationsordning arbetsmiljöuppgifter – reviderad  
Delegation av arbetsmiljöuppgifter – reviderad blankett 
Delegationsordning arbetsmiljöuppgifter – KS 2016-06-07 § 53 
Tjänsteskrivelse, 190212. 

BEDÖMNING 
Arbetsgivaren har arbetsmiljöansvar och det är därför av vikt att 
delegationsordningen för arbetsmiljöuppgifter är överensstämmande 
med aktuell organisation.   

ÅTERRAPPORTERING 

Ärendet kräver ingen återrapportering. Ny delegationsordning delges 

organisationens chefer vi informationsbrev och Chefsguiden. 
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Dnr. KS-2019-0060-041  § 29 

 

RIKTAD SATSNING FÖR VISIONS MEDLEMMAR 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

HR-chef och ekonomichef ges i uppdrag beakta och väga in Visions 

yrkande i arbetet med budget och löneöversyn 2020. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 

Vision har i skrivelse (dnr KS-2019-0060-041) yrkat att medel avsätts i 

budget 2020 för 5 % i löneökningar till sina medlemmar. Vision 

framhåller i sin skrivelse att dess medlemmar de senaste åren haft en 

lägre löneutveckling än flera andra förbunds medlemmar. Kommunen 

har under flera år satsat på s.k. bristyrken. Visions medlemmar är 

värdefulla för kommunen och av stor betydelse för att bibehålla 

kvalitet och stabilitet vid hög omsättning av chefer. Vision önskar en 

därför en rejäl satsning på sina medlemmar vid framtida lönerevision.  

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelser från Vision, 190218. 
Tjänsteskrivelse, 190409. 
 

BEDÖMNING 

Visions redovisning av senaste årens löneutveckling visar att 

förbundet de senaste åren haft en lägre utveckling än andra förbund. 

Detta är korrekt. De befattningar kommunen tidigare år prioriterat 

genom riktade satsningar återfinns i liten omfattning inom Vision. 

Arbetsgivaren delar Visions bild av att flera av de befattningar som 

organiseras inom förbundet har en avgörande betydelse för 

verksamhetens kvalitet och utveckling i perioder av arbetsbelastning 

och hög chefsomsättning. Ekonomichef och HR-chef bör därför ges 

uppdraget att beakta yrkandet i planering av budget och löneöversyn 

2020. Några garantier om utrymme bör inte lämnas. 

ÅTERRAPPORTERING 

Löneöversynsprocess 2020 upptas i tjänsteskrivelse under hösten 

2019. 
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Dnr. KS-2019-0087-106  § 30 

 

MODERNISERING OCH AKTUALISERING AV 

EKONOMISKA MODELLER I SAMBAND MED 

FÖRÄNDRAD ORGANISATION OCH FINANSIERING AV 

REGIONALA KOLLEKTIVTRAFIKMYNDIGHETEN (RKM) 

OCH LÄNSTRAFIKEN AB 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta att  

Region Västerbotten tillsammans med kommunerna utvärderar 

Västerbottensmodellen  

Godkänner att Region Västerbotten anhåller hos berörd myndighet 

om att länets kommunfördelning i modellen för kollektivtrafik i 

kostnadsutjämningen ska uppdateras. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Bildandet av en regionkommun från och med 2019 har aktualiserat 
behovet av att se över formerna för hur den regionala 
kollektivtrafikmyndigheten (RKM) ska organiseras och finansieras. 
Region Västerbotten har ett uppdrag att tillsammans med 
kommunerna ta fram en långsiktig lösning. När nu regionen gör ett 
omtag med bland annat en ny finansieringsmodell för RKM och för 
gemensamma kostnader i Länstrafiken AB har det framkommit 
önskemål om att även aktualisera övriga finansiella modeller som 
berör kollektivtrafiken i länet. Detta handlar om den så kallade 
Västerbottensmodellen och kostnadsutjämningen för kollektivtrafik. 
Den modellen baseras på de kostnader för kollektivtrafik som 
kommunerna hade 2009. Kostnaderna har förändrats och det finns 
anledning att uppdatera kostnadsutjämningsmodellen så att den blir så 
aktuell som möjligt. 

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse från Region Västerbotten, 190318. 
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Dnr. KS-2018-0182-118   § 31

  

FÖRSLAG TILL REPRESENTANT I REGION 

VÄSTERBOTTENS SAMVERKANSORGAN 

PRIMÄRKOMMUNALA BEREDNINGEN 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Bengt Henriksson, C, utses som ny representant för Dorotea 

kommun i Primärkommunala beredningen. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Utskottet beslutade 181120 att utse Greger Lindqvist, S och Gaby 
Bisping, DKL till representanter för Dorotea kommun i 
Primärkommunala beredningen. Gaby Bisping har avsagt sig 
uppdraget som ledamot i kommunstyrelsen och som ersättare i 
allmänna utskottet samt vård- och stödutskottet. Därför behöver det 
utses en ny representant. 

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse 190102.  
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Dnr. KS-2019-0042-118    § 32 

 

NOMINERING AV STYRELSELEDAMOT OCH 

ORDFÖRADE TILL STYRELSEN FÖR INLANDSBANAN 

AB 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Greger Lindqvist nomineras till styrelsen för  

Inlandsbanan AB.  

Per-Anders Westhed nomineras till ordförande i styrelsen för 

Inlandsbanan AB. 

Nicke Grahn utses till ombud vid årsstämman. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Skrivelse har inkommit, 2019-01-30, från valberedningen för 
Inlandsbanan AB. Kommunen ombeds inkomma med nomineringar 
på ledamot sam ordförande i styrelsen för Inlandsbanan AB, senast 
23 april 2019. 

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse daterad 2019-01-30. 
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Dnr. KS-2019-0054-106  § 33 

 

NOMINERING AV STYRELSEN FÖR 

INLANDSKOMMUNERNA EKONOMISK FÖRENING 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Greger Lindqvist nomineras till styrelsen för IEF 

Nicke Grahn utses till ombud vid årsstämman.  

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunvalet hösten 2018 innebär nyval av IEF:s styrelse för 
mandatperioden 2019-2022. Valberedningen har påbörjat sitt arbete 
och ber kommunerna lämna förslag på kandidater till styrelsen. IEF:s 
årsstämma hålls en 23 maj. 

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse från IEF, 190212. 
 

 
 
 
Beslutet skickas till: 
Inlandskommunerna ekonomisk förening. 
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Dnr. KS-2019-0101-118  § 34 

 

NOMINERING AV STYRELSEN I MIDTSKANDIA 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Greger Lindqvist nomineras till styrelsen för MidtSkandia. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Inför MidtSkandias årsmöte den 8-9 maj är det dags att nominera 
styrelseledamöter för kommande verksamhetsår.  

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse från MidtSkandia 190404. 
 

 
 
Beslutet skickas till: 
MidtSkandia 
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Dnr. KS-2019-0070-106  § 35 

ANSÖKAN OM BIDRAG – LYCKSELE 

NÄMNDEMANNAFÖRENING  

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen föreslås besluta att bidra med 885 kr till Lycksele 

nämndemannaförening. 

Kostnaden belastar kommunstyrelsen konto för oförutsedda utgifter. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Lycksele nämndemannaförening organiserar nämndemännen från 
kommuner som tillhör Lycksele domsaga. Föreningen är en 
lokalförening av Nämndemännens riksförbund. Föreningen är 
politiskt och religiöst obunden och driver nämndemännens 
intressefrågor. Föreningen ansöker om bidrag med 295 kr per 
mandat. Dorotea kommun har tre mandat i Lycksele domsaga. 

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse, 190306. 

Beslutet skickas till: 
Lycksele nämndemannaförening. 

JÄV 
Lilian Tegnander, L, anmäler jäv och deltar inte i handläggning och 
beslut i ärendet. 
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Dnr. KS-2019-0068-253   § 36 

 

AVASJÖ 1:12 – UNDERLAG FÖR FÖRSÄLJNING 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Presidiet (ordförande och vice ordförande) uppdras att tillsammans 

med ansvariga tjänstemän förbereda och hantera underlag inför 

eventuell försäljning av affärs- och industritomterna samt tomter 

avsedda för flerbostadshus, på fastigheten Avasjö 1:12.  

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunen har två tomter avsedda för flerbostadshus på fastigheten  
Avasjö 1:12. Där finns även två affärs- och industritomter som är 
aktuella för försäljning. Teknisk chef har i uppdrag att presentera 
förslag på underlag för anbudsförsäljning av kommunens tomter 
avsedda för flerbostadshus, industri- samt affärsverksamhet på 
kommunens detaljplaneområde Avasjö 1:12. Förslaget tas upp för 
behandling vid allmänna utskottets sammanträde 10 april 2019. 

BESLUTSUNDERLAG 
Muntlig redovisning av teknisk chef. 
Protokoll ksau 190226, § 24. 
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Dnr. KS-2019-0082-288   § 37 

MÅLNING AV MÅRDEN 1 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen föreslås besluta att göra omprioritering i nuvarande 

investeringsplan enligt följande: 

Investeringsmedel för Målning av Mården 1 flyttas från år 2022 till år 

2019. Åtgärden ska genomföras under vår/sommar 2019.  

 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 

Byggnaden på fastigheten Mården 1 är i behov av ommålning. I 

kommunfullmäktiges fyraåriga investeringsbudget ligger åtgärden 

planerad att utföras år 2022.  

BESLUTSUNDERLAG 

Foto på aktuell byggnad. 

Investeringsbudget 2019-2022. 

Tjänsteskrivelse, 190315. 

BEDÖMNING 

Arbetet kan genomföras inom beslutat ramavtal. 
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Dnr. KS-2019-0093-317   § 38 

GATLYSE KVISSLEÅVÄGEN AVASJÖ 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen föreslås besluta att investera i byggnation av 

gatlyse på Kvissleåvägen i Avasjö.  

För ändamålet anvisas 172 000 kr ur befintlig investeringsplan för 

2019. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
I dagsläget är två tomter för fast boende bebyggda och en tredje såld. 
Bland de boende finns barnfamiljer med barn i förskoleålder. Gatlyse 
behövs för att öka trafiksäkerheten för de boende i allmänhet och för 
barnen i synnerhet. 

BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 190325. 

BEDÖMNING 
Beräknad kostnad för åtgärderna är 215 000 kr (inklusive moms) 
varav 145 000 kr är materialkostnader. 

ÅTERRAPPORTERING 

Återrapportering sker när åtgärderna är utförda, dock senast  

2019-11-30. 
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Dnr. KS-2019-0094-288   § 39 

RENOVERING AV MARKISER PÅ KOMMUNKONTORET 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen föreslås besluta att renovering av markiser på 

kommunkontoret genomförs. 

För ändamålet anvisa 65 000 kr ur befintligt investeringsplan 2019, ur 

den del som är avsedd för fastighetsunderhåll.  

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Förfrågan om kostnader för renovering av markiserna inhämtades 
men inkom för sent för att kunna behandlas inför beslut om budget 
2019.  

BESLUTSUNDERLAG 
Offert 181210. 

BEDÖMNING 
Reparation av markiserna är först och främst en arbetsmiljöfråga. Det 
blir väldigt hett i kontorslokalerna när solen skiner. Därutöver kan det 
anses viktigt att kommunhusets fasad är i gott skick ur representativt 
hänseende. 
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Dnr. KS-2019-0108-606   § 40 

BESLUT FRÅN SKOLINSPEKTIONEN MED ANLEDNING 
AV ANMÄLAN MOT STRANDENSKOLAN 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Kommunstyrelsens allmänna utskott har tagit del av 
skolinspektionens beslut gällande krav på huvudmannen att vidta 
åtgärder så att skollagens krav på att motverka kränkande behandling 
uppfylls. 

Dorotea kommun har vidtagit de åtgärder som skolinspektionen 
förelagt huvudmannen: 

-Genomfört utredning kring elevs skolsituation samt vidtagit skäliga 
åtgärder utifrån utredningens resultat. 

-Infört nya rutiner för anmälan av kränkande behandling. 

-Genomfört utvärdering av tidigare insatta stödåtgärder. 

-Utifrån utvärdering av insatta stödåtgärder upprättat ett nytt 
åtgärdsprogram. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Skolinspektionen har den 21 oktober 2018 tagit emot en anmälan om 
kränkande behandling från förälder till en elev på Strandenskolan. 
Skolinspektionen förelägger Dorotea kommun att senast 2019-03-28 
vidta åtgärder för att motverka kränkande behandling och att 
tillgodose elevens behov av stöd.  

BESLUTSUNDERLAG 
Beslut från Skolinspektionen, daterad 2019-02-28. 
Tjänsteskrivelse, 190319. 

BEDÖMNING 
Det är huvudmannens skyldighet enligt skollag att vidta åtgärder så att 
skollagens krav på att motverka kränkande behandling uppfylls och 
att elev i behov av särskilt stöd tillgodoses.  

ÅTERRAPPORTERING 
Kommer att ske när Skolinspektionen tagit beslut om vidtagna 
åtgärder. 
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Dnr. KS-2019-0100-287   § 41 

SPIKEN 7 UTBYGGNAD AV F.D ELBK 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen förslås besluta att genomföra utbyggnad av 
verkstadslokal vid fastigheten Spiken 1, enligt redovisning. 

För ändamålet anvisas 1.000.000 kr ur befintlig investeringsplan. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Industrin ELBK Svarv AB har bytt ägare och heter i dag                          
Nordic Tunneling Service. Verksamheten fortsätter i samma anda 
som tidigare men med inriktar sig mot gruvindustrin. Ägarna finner 
nu att lokalen är för liten och har önskemål att isolera det kallförråd 
som finns idag för att få rum med nya maskiner. Vissa maskiner är 
redan inköpta och andra kommer att köpas. 
   

BESLUTSUNDERLAG 
Kostnadsberäkning. 

BEDÖMNING 
Det är viktigt att kommunen tillgodoser önskemålet för att behålla 
denna industri kvar i Dorotea. Arbetet kan utföras inom befintligt 
ramavatal för byggtjänster.  

ÅTERRAPPORTERING 

Efter slutfört arbete.   
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     § 42 

INFORMATIONSÄRENDEN 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Informationen noteras. 

ABF 
Ann-Ci Jonsson från ABF mitt i Lappland berättar om ABF:s 
verksamhet i Sverige, länet och i Dorotea. 

ABF mitt i Lappland finns i 8 kommuner med 9 kontor. 

De tar gärna emot förslag på aktiviteter där ABF kan samverka med 
kommunen. 

Dorotea IF 
Jan-Åke Persson och Leena Berg informerar om DIF:s verksamhet.  

De beskriver en önskan om mer samarbete mellan DIF, andra 
föreningar och kommunen. DIF:s verksamheten är till största delen 
inriktad på barn- och ungdomsverksamhet men det bedrivs även 
aktiviteter för alla åldersgrupper. De beskriver möjligheter och 
svårigheter. De har flera olika planer för framtida aktiviteter men 
bromsas av brister i anläggningarna. De nämner bland annat behovet 
av läktare i sporthallen. Lokalhyrorna är också en tung belastning för 
föreningen.  

Totalt mellan 7,5 och 8 mnkr har insamlats för anläggandet av 
konstgräsplanen. Belysningen är snart på plats. En stor asfaltyta ska 
anläggas för att samla upp granulatkulorna. Asfaltytan ska också 
kunna nyttjas för annan verksamhet. Flytande gummi ska läggas ut för 
längdhoppsbana. På längre sikt ser DIF gärna en utveckling av 
Björnvallen med byggnation av nya omklädningsrum och 
serveringsstuga.  
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